



## باکی شیلد - میدیم ۲۰۷۱

ميديم ٢٠٧١ دهان ذو جودة عالية للاستخدام الداخلي و الخارجي مصنع من راتنجات الأكربليك وحبيبات الكوارتز الكروية و حصوة بأحجام متدرجة عالية الجودة تعطي شكل زخرفي مميز وصلب يستخدم علي الأسطح الخرسانية والأسمنتية ( التخشين العادي ) و الأسطح السابقة الدهان بالزيت العادي أو البلاستيك و الأسطح النشبية و الجبسية و المصيص بعد معالجتها بوجه تحضيري من سيل ماتي كما يستخدم في جميع الأسقف الداخلية و الخارجية والواجهات والأماكن القربية من المياه المباشرة مثل الحدائق.



### المدات

مقاومة عالية للعوامل الجوبة و القلوبات و الفطربات و العفن والبكتربا دهان ذو أساس أكربليك مطاطى مقاوم للتشققات و التنميلات تغطية عالية وقوة التصاق بالأسطح بدون تجهيز ذو مقاومة عالية للمياه وقابل للغسيل

#### طريقة التنفيذ

. ينظف السطح المراد التطبيق علية جيدا من الأتربة و الشوائب و الزيوت ويفضل تطبيق وجه من سيلر مائي لغلق المسام و التأكد من التنظيف. يتم فرد المادة فوق السطح المراد تغطيته بواسطة البروة الصلب للحصول علي سمك ٣ - ٢,٥ مم حسب حجم الحصوة. . يمثط التطبيق بواسطة البروة البلاستيك أو المالك بطريقة منتظمة للأعلى أو للأسفل رأسيا أو دائري أو عرضي الإحداث تجويف منتظم علي التشديد إلا يطول التجويف عن ٥ سم طولي أو عرضي مع ملاحظة عدم تدخل أكثر من ثلاثة تجاويف تداخلا ملحوظاً. في حالة توقف العمل يوصي بوضع شريط لاصق بعرض نهاية العمل الذي يتم الانتهاء منه وبخط مستقيم وعند استئناف العمل ينزع الشريط ويوضع على طرف المساحة السابق تغطيتها مع مراعاة ترك مساحة ٥ مم من العمل الجديد بنفس الطريقة السابقة وذلك للمحافظة على التجانس دون حدوث شروخ أو فواصل.

## Pachi sheild - Medium 6071

#### **Description:**

Medium 6071 is a high quality paint for interior and exterior use made of acrylic resins and granules Spherical guartz and high-quality graded pebbles give a distinctive and solid decorative shape for use on surfaces Concrete, cement (ordinary roughing) and surfaces previously painted with ordinary oil or plastic, and Wooden, gypsum and plaster surfaces after treatment with a preparatory face of water-based sealer, as used In all internal and external ceilings, facades and places near direct water, such as gardens.



High resistance to weather factors, alkalis, fungi, mold and bacteria Acrylic based rubber paint that is resistant to cracks and dents High coverage and adhesion to surfaces without preparation It is highly water-resistant and washable

#### **Recommended Use:**

Clean the surface to be applied well from dust, impurities and oils, and it is preferable to apply a face of water-basedsealer to close the pores and ensure cleaning. The material is spread over the surface to be covered by steel grommet to obtain a thickness of 2.5 - 3 mm, depending on the size of the gravel. The application is combed by the plastic trowel on a regular way up or down vertically, circularly or transversely to create a regular cavity, stressing that the cavity is not longer than 5 cm longitudinal or transverse, noting that no more than three cavities interfere significantly. incase working on , it is recommended to put an adhesive tape with the width of the end of the work that is being completed and in a straight line. When work is resumed, the tape is removed and placed on the edge of the area previously covered, taking into account leaving an area of 5 mm of the new work in the same way as before, in order to maintain homogeneity without the occurrence of cracks or breaks.

# أدوات الأستخدام البروة الصلبة أو مالك



## **Application Tools**

PLASTERING TROWEL

# Drying Time زمن الجفاف الدين ال

حفاف سطحی ۱: ۳ ساعة

1:3 hrs Surface dry

زمن اعادة الدهان ٣ ساعات

Repainting Time: 3 Hrs

Expiry الصلاحية

24 Months

Storage شروط التخزين

Away from sunlight

بعيداً عن أشعة الشمس



Dilution ماء الصنبور Tap water



Tap water up

Coverage اینا معدل الفرد

الخشن حسب سمك الكوارتز المستخدم.



1/2 to 1/2 kilo per square meter for fine and coarse, according to the thickness of the quartz used

أنتج طبقاً للمواصفه الفنية لشركة العبور للبويات و الصناعات الكيماوية تنفيذاً للقرار الوزاري رقم ١٨١ لسنة ١٩٩٦





: ۱٫۷ کجم / لتر

نسبة المواد الصلبة : ٧٨ ٪ بالوزن معدل اللزوجة : ١٠٠ – ١٠٠ وحدة جم / سم معدل الفرد

الخواص الفنية:

اللون / اللمعة

الكثافة الحافة

: ٣,٥٠٠ – ٣ كجم / م٢ بسمك ٣ مم : سطحي ١ ساعة – كلي ٣ ساعات

زمن الجفاف : ٣ ساعات حد أدنى زمن إعادة الدهان